
PROCES   VERBAL  

 

Incheiat astazi  15.12.2015 in sedinta extraordinara a Consiliului local al comunei 

Cracaoani, convocata de primarul comunei prin Dispozitia nr  325 din 11.12.2015. 

Sedinta are loc in sala de sedinte  a primariei, participand un numar de 11  consilieri 

absenti fiind domnii: Andrisoaia Ioan  si Achiriloaei Vasile. Participa de asemenea si  primarul 

comunei si delegatul satesc Dascalu Daniela.  Savin Marian , presedintele de sedinta, da citire  

ordinei de zi  a sedintei: 

1. Proiect de hotarare privind rectificarea bugetului local pentru anul 2015, al 

comunei Cracaoani, judetul Neamt. 

2. Proiect de hotarare privind aprobarea luarii in administrare a platformelor de 

colectare a deseurilor realizate in cadrul proiectului de interes comun “Sistem de 

Management Integrat  al Deseurilor in Judetul Neamt” 

Supusa la vot de catre presedintele de sedinta, ordinea de zi este aprobata  cu 

unanimitatea de voturi a celor prezenti. De asemenea se supune la vot si procesul verbal din 

sedinta anterioara, aprobandu-se  cu unanimitate. 

Se trece la primul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotarare privind rectificarea 

bugetului local pentru anul 2015, al comunei Cracaoani, judetul Neamt. Secretarul comunei da 

citire  raportului  de specialitate nr 6912 din  14.12.2015, expunerii de motive  precum si 

proiectului de hotarare. Presedintele de sedinta intreaba daca sunt comentarii sau discutii pe 

marginea acestui proiect de hotarare.  Ia cuvantul contabilul primariei, care prezinta succinct 

principalele modificari ale  bugetului cuprinse in proiectul de hotarare, respectiv mutarea  unor 

sume de bani de la un capitol bugetar la altul. De asemenea specifica faptul ca lucrarile la fosa 

septica a scolii Gh. Savinescu vor fi suportate din bugetul primariei.  

Ia cuvantul apoi domnul Usturoi Vasilica care intreaba de ce deszapezirea se face pana 

intr-un anumit punct. Domnul Dogariu Constantin  adauga faptul ca exista unele persoane care 

arunca zapada din fata portii  in strada lucru ce ingreuneaza procesul de curatire a drumului si de 

asemenea ca persoana care se ocupa de deszapezire trebuie supravegheata. 

 Domnul Anusca Constantin mentioneaza ca ar fi necesara interventia utilajului de 

deszapezire si la nivelul ulitelor. Domnul primar este de parere ca va trebui inlocuita persoana 

care se ocupa in prezent de deszapezire intrucat calitatatea serviciilor sale lasa de dorit.  

Presedintele de sedinta da cuvantul din nou domnului primar care aduce  in discutie o 

problema discutata intr-o sedinta anterioara referitoare la lucrari care vor efectua in albia raului 

Cracau, spunand ca acestea nu se vor mai putea efectua deoarece autoritatile abilitate, respectiv 

Apele Romane, nu au aprobat acest lucru. Domnul Mazareanu Ioan spune ca ar fi bines a se 

gaseasca totusi o solutie in acest sens deoarece un numar mare de persoane au nevoie de podul 

peste raul Cracau. 



Presedintele de sedinta intreaba daca sunt comentarii sau discutii pe marginea acestui 

proiect de hotarare.  Nefiind  intrebari , presedintele de sedinta  supune la vot acest proiect de 

hotarare. Se aproba cu unanimitatea de voturi a celor prezenti. 

Se trece la urmatorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotarare privind aprobarea luarii 

in administrare a platformelor de colectare a deseurilor realizate in cadrul proiectului de interes 

comun “Sistem de Management Integrat  al Deseurilor in Judetul Neamt” 
Secretarul comunei da citire expunerii de motive nr 6913 din 14.12.2015,  raportului de 

specialitate  nr  6914 din 14.12.2015 precum si   proiectului de hotarare. Presedintele de sedinta 

intreaba daca sunt comentarii sau discutii pe marginea acestui proiect de hotarare. Ia cuvantul 

domnul Dogariu Constantin  care sustine faptul ca majoritatea platformelor de colectare a 

deseurilor sunt defecte si ar trebui sa fie reparate inainte de a fi preluate. Domnul secretar arata 

ca in mod nrmal la preluare de catre  viceprimarul comunei, se va mentiona in procesul verbal de 

predare-preluare, stadiul in care se afla  aceste platforme . 

Presedintele de sedinta intreaba daca sunt comentarii sau discutii pe marginea acestui 

proiect de hotarare.  Nefiind  intrebari , presedintele de sedinta  supune la vot acest proiect de 

hotarare. Se aproba cu unanimitatea de voturi a celor prezenti. Presedintele de sedinta declara 

inchise lucrarile acestei sedinte extraordinare. 

Drept pentru care s-a incheiat prezentul proces verbal. 

 

 

 

 

 

  

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

      PRESEDINTE DE SEDINTA                                                      SECRETAR 

  SAVIN  MARIAN                                                                 URSACHE FLORIN 


